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Vážení spoluobčané,

léto  je před námi a s ním  i blížící  se prázdniny. Děti už počítají 
poslední dny školního roku a těší se na   nejkrásnějším období v roce. 
Přijde tolik očekávaná doba letních prázdnin. My dospělí bereme tyto 
měsíce spíše jako čas dovolených a odpočinku. Ovšem pracovní život 
se nezastaví, možná v některých oblastech mírně zpomalí. 

V polovině června byly zahájeny práce na opravě budovy vrátnice
v  areálu  průmyslové  zóny.  Opravy  bude  zajišťovat  společnost 
STAVKOM spol. s.r.o., která jako jediná podala nabídku, a to ze čtyř 
oslovených společností. Výše cenové nabídky je 2 783 000,82 Kč.

Od  konce  července  do  poloviny  září  budou  prováděny  opravy
v  budově  obecního  úřadu.  Opravovat  se  budou  omítky  a  podlahy
v  kanceláři,  archivu  a  schodišti.  Následně  se  bude  obecní  úřad 
dovybavovat nábytkem a zařízením. Všechny tyto práce by měly být 
ukončeny v září letošního roku. Provoz úřadu bude dočasně přemístěn 
do  hasičské  zbrojnice  a  úřední  hodiny  budou  omezeny  na  každé 
pondělí odpoledne od 15:00 – 17:00 hodin a ve středu dopoledne od 
9:00 – 11:00 hodin. 

Ze  Státního  fondu  životního  prostředí  nám  byla  odsouhlasena 
dotace na elektromobil ve výši 200 000,-Kč.

Koncem července bude odstraněna stávající cihlová čekárna na 
Kopci a v srpnu bude nahrazena novou čekárnou celoprosklenou.

Na  předposledním  zasedání  zastupitelstva  bylo  rozhodnuto
o  zpracování  a  podání  žádosti  o  dotaci  z  programu EFEKT  III,  na 
výměnu  lamp veřejného osvětlení. Společnost EG. D, a.s.,  která  je 
provozovatelem distribuční sítě elektrické energie v současné době 
odsouvá pokládku kabelizace NN napětí v naší obci. Veřejné osvětlení 
v  naší  obci  je  v  havarijním  stavu  a  lampy  jsou  již  za  hranicí  své 
životnosti, proto zastupitelstvo obce rozhodlo, že přistoupí k výměně 
lamp, které se nainstalují na stávající stožáry.

Přeji všem slunečné léto, klidnou dovolenou, načerpání nových sil
a dětem plno zážitků a nových dobrodružství o prázdninách.
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Slova předsedů složek

Vážení spoluobčané,
naši dorostenci 3x za sebou vybojovali postup na Mistrovství ČR, 

které proběhne 30. 7. 2024 v Písku.
22. 6. 2024 se konalo okresní kolo požárního sportu v Bořitově a zde 

si naše družstva mužů a žen vybojovala postup na krajské kolo, které 
se bude konat v Přísnoticích 20. 7. 2024.

Večer 22. 6. 2024 proběhl XIII. ročník nočních dětských závodů.
Kategorie mladších se zúčastnilo 21 družstev a vyhrálo družstvo ze 
Sychotína,  kategorie  starších  se  zúčastnilo  34  družstev  a  vyhrálo  
družstvo domácích.

Mezi  kategoriemi  proběhlo  vystoupení  žongléra  Yufiho.  Podle 
reakcí dětí se velmi líbilo.

Tímto bych chtěl poděkovat všem, kteří se na přípravě, průběhu
a úklidu všech závodů podíleli. Také chci poděkovat spoluobčanům za 
pochopení a toleranci.

Proběhl  tradiční  sběr  železa,  elektrospotřebičů  a  papíru  a  také 
tradiční sběr odpadků v okolí Senetářova.

Výjezdy:
6. 6. – požár RD Lipovec
21. 6. – technická pomoc – čerpání Kotvrdovice – planý poplach
22. 6. – technická pomoc – strom Jedovnice
22. 6. – technická pomoc – strom Lipovec
22. 6. – technická pomoc – čerpání Senetářov – Penzion Kůlna
Pokud  to  situace  dovolí,  uspořádáme  na  podzim  „Posezení

u burčáku“, datum bude včas zveřejněno.
Pro děti připravujeme účast na nočních závodech v Benešově Hoře 

ve dnech 26. 7. – 28. 7.
V září u nás   proběhnou závody profesionálních hasičů a v říjnu 

krajské kolo závodů branné všestrannosti.
Na závěr přeji dětem o prázdninách hodně zážitků a pěkné počasí. 

Všem ostatním krásnou dovolenou. 

Slova předsedů složek

– 3 –

Josef Šenk
 starosta SDH
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Spolek Muzeum Senetářov

Vážení spoluobčané,
nyní Vás alespoň v krátkosti seznámím  s činností našeho spolku od 

posledního vydání Senetářovských listů a s plánem činnosti na další 
období.

Naše činnost byla v tomto období zaměřena především na přípravu 
a zajištění akce, kterou jsme si mimo jiné vytyčili pro letošní rok. Tuto 
akci kterou jsme uspořádali společně s obecním úřadem 1.6.2024 bylo 
oslavení  Mezinárodního  dne  dětí  spojenou  s  Gastro  show.  Celé 
odpoledne moderoval již tradičně DJ Zdenda. V průběhu odpoledne 
vystoupily se svým programem děti MŠ Senetářov a taneční kroužek 
ZŠ Podomí pod vedením Mgr. Kocmanové. Za tato vystoupení patří 
poděkování  jak  dětem,  tak  ředitelce  MŠ  Senetářov  paní  Možné
s kolektivem a Mgr. Kocmanové. Dále odpolední program obohatili 
svým vystoupením Václav Upír Krejčí  a Silák Franta. Pro  děti  byly 
připraveny dva skákací hrady. V rámci Gasro show bylo připraveno 
bohaté občerstvení, včetně již tradičního pečení frgálů v místní peci. 
Všem kteří se  jakoukoliv měrou podíleli na přípravě a zajištění  této 
akce patří poděkování.

Před  touto  akcí  se  uskutečnily  brigády  na  likvidaci  a  odvoz 
železného šrotu a byla provedena  oprava orámování stanovišť starých 
zemědělských strojů dřevěnými kůly.

Další akcí kterou máme v plánu na nejbližší období je uspořádání
5. ročníku Srazu auto-moto veteránů. Tento se uskuteční 3.8.2024 na 
zahradě místního muzea. Věříme, že účast veteránských vozidel bude 
minimálně  taková,  jak  v  předchozích  ročnících  a  budeme  tak moci 
obdivovat  tuto starou krásnou  techniku. Všichni  jste co nejsrdečněji 
zváni. Tolik k naší činnosti v uplynulém období. O další činnosti Vás 
budeme informovat v příštím vydání Senetářovských listů.
  Přejeme Všem spoluobčanům příjemné prožití období dovolených 
a dětských prázdnin.
   

za Spolek Muzeum Senetářov
        Antonín Zouhar
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i  okrasných  zahrádkách.  Doporučujeme  fotodokumentaci 
úspěchů/neúspěchů,  které  budou  na  setkání  sdíleny,  a  budou 
podkladem pro vzájemnou diskuzi.   

Přeji  Vám příjemné prožití  dovolené,  letních měsíců  a  prázdnin, 
radost a užitek z pěstitelských aktivit a především potěšení z výsledků 
vlastní práce. Za výbor ČSZ v Senetářově 

Michal Zouhar

AC Senetářov
Na jaře proběhly některé zajímavé akce a rádi se podělíme o zážitky 

z nich. Šlo především o následující dva pochody.
Z pátku 3. května na sobotu 4. května o půlnoci se  tři odvážlivci

z  našeho  spolku  vydali  na  náročný  pochod  Špacír.  Klasická  trasa 
Špacíru má necelých 101 km a převýšení 2900 m. Každý rok se střídá 
směr chůze. A  jednou za pět  let, což bylo  letos, vede  trasa  i  jinými 
místy. Obvykle se startuje ze Vsetína a jde se přes zajímavé  body, jako 
je Valašská Kyčera, Velký Javorník, Soláň, Tanečnice apod. Dvěma ze 
tří našich borců se podařilo pochod dokončit v časovém limitu 24 hodin, 
ale uznání patří všem, kteří si tuto náročnou akci vyzkouší.

V pátek 31. května kolem osmé hodiny večer jsme se jako každý rok 
vydali  na  pochod  Brněnské  vokruch  vokolo  štatlu.  Tentokrát  nás 
vyrazilo celkem šest, kdy se k nám přidala i jedna „přespolní posila“. 
Jeden z našich členů dokonce vyrazil o hodinu později a prvních 20 
kilometrů běžel. Počasí nám příliš nepřálo a hned po startu  začalo 
pršet. Chvíli to byl přijatelný déšť, který se však později změnil v průtrž. 
V noci se déšť uklidnil, ale k ránu nás opět čekala sprcha. Bez pláštěnek 
by  to  tedy  letos  nešlo.  Sobota  dopoledne  a  odpoledne  naštěstí 
proběhla už za slušného počasí a po necelých 22 hodinách pochodu 
jsme všichni společně zdárně dorazili do cíle.

Dále informujeme, že v sobotu 20. července proběhne další ročník 
turnaje v malé kopané Senec Cup. Tímto bychom rádi pozvali všechny 
sportovní příznivce na tuto sportovní akci. K vidění bude určitě spousta 
dobrého  fotbalu.  Týmová  soupiska  stále  není  naplněna,  takže  na 
turnaji rádi uvítáme i další týmy. Pokud by tedy chtěl někdo utvořit tým
a zahrát si, je vítán. Hraje se čtyři na čtyři a je dobré mít minimálně dva 
další hráče na střídání. Věkové omezení nemáme. Nahlásit se můžete 
na e-mailové adrese  .pavel.seb@centrum.cz

Roman Kuběna
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Vážení spoluobčané, 
rád bych Vás seznámil s činností našeho spolku za uplynulé období:

Uskutečnily  se  tři  výborové  schůze  (28.  12.,  28.  1.,  24.  3.),  na 
kterých se řešilo hospodaření spolku, příprava členské výroční schůze, 
organizace zájezdu a brigád spolku.

V  pátek  17.  2.  se  konala  výroční  členská  schůze.  Schůze  byla 
volební a byli přítomni téměř všichni členové. Byl zvolen výbor, členové 
orgánů spolku i předseda, a to beze změny z předchozího období. Mezi 
hosty  nás  poctila  návštěvou  Ing.  Kotková,  zástupkyně  Územního 
sdružení ČZS Boskovice.   Během schůze byli přijati 2 noví členové, 
byly sumarizovány činnosti uplynulého roku, projednán plán činností 
na  rok  2024,  byla  předána  ocenění  členům  a  na  závěr  nechyběla 
tradiční degustace ovocných pálenek. 

V neděli 10. 3. se od členů a pro členy uskutečnilo ukázkové stříhání 
a  řez  ovocných  stromů.  Šlo  především  o  vzájemnou  výměnu 
zkušeností  s  drobnou  výukou  a  hlavně  praktickou  ukázkou  řezu 
ovocných  stromků.  Děkujeme  Ševčíkům  za  poskytnutí  vzrostlého 
materiálu i za drobné občerstvení všech 15 zúčastněných.

Ve středu 11. 4. proběhla brigáda na prořez zeleně, pokryvných 
keřů, ořezání vrb v okolí rybníku u MŠ a úklid ořezaných dřevin. Díky 
hojnému počtu brigádníků se vše podařilo zvládnout a všem patří velké 
díky.

V neděli 5. 5. se uskutečnil autobusový zájezd na výstavu FLORII 
Kroměříž.  Výstavu  navštívilo  téměř  50  osob  z  řad  členů,  jejich 
rodinných příslušníků i občanů obce. Počasí přálo a v průběhu výstavy 
bylo  možné  vidět  a  zakoupit  různé  druhy  rostlin  a  zahradnického 
vybavení,  čehož  většina  zúčastněných  využila.  Na  závěr  účastníky 
osvěžila nejen zmrzlina v Drnovicích, ale i nečekaná průtrž mračen. 

11. 6. jsme zorganizovali brigádu na úpravu živých plotů dětského 
hřiště v nové ulici, v parku ve středu obce a u hřbitova. Opět byla hojná 
účast členů a práce nám šla dobře od ruky. Díky všem přítomným za 
aktivitu  a  obci  za  zapůjčení  nového  elektrického  vozidla  na  odvoz 
ořezané zeleně.

Občanům a především členům připomínám, že na podzim letošního 
roku  plánujeme  zorganizovat  zhodnocení  pěstitelské  sezóny,  kde 
budou vzájemně neformálně sdíleny zkušenosti, dojmy a rozmary nad 
úspěchy/neúspěchy  pěstitelského  roku  na  našich  užitkových

ZAHRÁDKÁŘI
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ŠKOLA a ŠKOLKA
Školka

Pomalu se  loučíme se školním rokem 2023/2024. Poslední měsíc 
nám utekl jako voda, kdy jsme se v rámci akcí převážně loučili s našimi 
předškoláky, kteří se chystají do 1.třídy. 

V měsíci dubnu jsme s dětmi prožili tyto aktivity:
- společně jsme zkusili vyrobit papír ze starých novin. Děti se velice 

zajímaly,  jak  takový  proces  probíhá  a  kdy  je  papír  hotový. Děti  byly
s daným výsledkem spokojeny a získaly zkušenost,  jak  takový papír 
vzniká. 

- děti si vyzdobily prostory MŠ pomocí krepového papíru a velkých 
květinových či motýlích šablon. Získali jsme tak krásnou jarní náladu. 

- předškoláci se vydali do Jedovnického kina, kde na ně a další děti
z  okolních  škol  čekalo  vyprávění  o  Indii.  Celý  program  byl  velice 
zajímavý, děti se dozvěděly o kultuře a zvycích dané země. Na konci se 
zapojily do soutěže, kdy je čekala odměna za správnou odpověď. 

- konec měsíce jsme zakončili čarodějnickým rejem, který jsme letos 
strávili společně s rodiči na naší školní zahradě. Celé odpoledne děti 
provázely různé úkoly a také si mohly opéci špekáček.  

Měsíc květen je oslavou nejen všech matek ale i rodin. S dětmi jsme 
se pustili do výroby přáníčka a dárečku pro maminky k jejich svátku. Děti 
byly  velice  spokojené,  že  si  pro  maminku  také  odnášení  kytičku
v květináči, který sami nazdobily. 

-  prožili  jsme  dopoledne  s  programem  Hasík.  Ve  kterém  se  děti 
dozvěděly, co musí takový hasič podstupovat, v čem musí být oblečený 
a také jak funguje kyslíková maska. Program dále probíhal na zahradě 
MŠ, kde si děti vyzkoušely hašení, zkoušely se proudem vody trefit do 
terče. Prolézt tunelovou překážkou a měly také možnost nahlédnou do 
hasičského auta a celé si jej projít. Tímto děkujeme hasičům, kteří takto 
vytvořili  zajímavé  hasičské  dopoledne  a  panu Musilovi  za  zapůjčení 
techniky SDH Senetářov.

V červnu jsme nezapomněli ani na tatínky, kterým jsme také vyrobili 
dáreček. Měsíc červen je pro děti nejen posledním měsícem školního 
roku, ale je také pestrý na různé akce a výlety.

- při příležitosti oslav MDD, jsme s dětmi za doškovou chaloupkou 
předvedli tanečky se sportovní tématikou. Dětem se vystoupení velmi 
povedlo a byly ohodnoceny velkým potleskem a nemalým dárečkem od 
paní starostky.

- aby si naši předškoláci užili poslední dny strávené ve školce, měli 
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možnost se stát paními učitelkami a panem učitelem. Předškoláci se 
ujali celého  týdne pod svým vedením, kdy svým kamarádům vybírali 
pracovní listy, hry, cvičení, určovali si pobyt venku či odpolední pohádku 
při odpočinku. Svého učitelského vedení se zhostili na výbornou a velice 
je to bavilo.

-  při  příležitostní  červnového  loučení  s  našimi  předškoláky,  jsme 
připravili možnost přespání v mateřské škole. Celý večer se odehrával
v pohádkové atmosféře se známými postavičkami z večerníčků. Na děti 
čekala  stezka  odvahy,  hledání  pokladu  a  večerní  diskotéka.  Při 
sobotním ukončení přespávací akce děti získaly diplom za statečnost.

-  k  loučení  s  předškoláky  také  patří  pasování  předškoláků. 
Programem  nás  provázely  Pomněnka  a  Ruměnka.  Tímto  velice 
děkujeme  za  pestrý  program  k  pasování  předškoláků.  Děti  obdržely 
dárečky na rozloučenou. Děkujeme všem rodičům, kteří svou pomocí 
přispěli  k  uspořádání  slavnostního  odpoledne  (zařízení  občerstvení, 
grilování, atd.)

- při prevenci o bezpečnosti a chování o prázdninách  jsme prožili 
dopolední  program  s  Policí  ČR,  program  nám  zajistili  z  oddělení 
prevence z územního odboru Blansko pí. por. Mgr. Petrželová společně 
s kolegy. Děti si mohly nejen prohlédnout zásahové auto, ale i pomůcky, 
které ke své práci potřebují a bylo dětem vysvětleno, kdy policie tyto 
pomůcky  využívá.  Zároveň  byl  kladen  důraz  na  bezpečnost  nejen
o prázdninách, ale i při cestě do školy či ze školy. 

- v rámci výletu jsme se vydali do MŠ Krasová, kde jsme měli možnost 
nahlédnout  hlouběji  do  dění  jiné  mateřské  školy  a  společně  se 
skamarádit.

V letošním roce navazujeme a prohlubujeme spolupráci s okolními 
školkami a rádi se navštěvujeme při společném shlédnutí divadelního 
představení. 

S koncem školního roku nám odchází 8 dětí do 1. třídy a 1 dítě mění 
místo  trvalého bydliště. Příští  rok se budeme těšit na 10 nových dětí
z toho 3 jsou z okolních vesnic.

Děkujeme  všem  rodičům,  místním  spolkům,  obecnímu  úřadu
a přátelům školy za spolupráci v  tomto školním roce a  těšíme se na 
spolupráci v tom dalším. V září se opět sejdeme v novém školním roce 
2024/2025 a již nyní pro děti chystáme nejen změny v uspořádání třídy, 
ale i spoustu akcí. Přejeme Vám krásné prázdniny, rodičům dovolenou 
plnou sluníčka a odpočinku. 

   za kolektiv MŠ Senetářov
    Veronika Golisová
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zejména  proto,  že  neobsadily  alespoň  2  bodující  dívky  v  každé
z  disciplín.  Dále  bojovala  družstva  našich  škol  na  turnajích
v přehazované a volejbale. Ani tady jsme na vavříny nedosáhli, ale hra 
našich žáků určitě neudělala ostudu.

Po deseti týdnech byl ukončen plavecký výcvik ve Vyškově, kterého 
se zúčastňovali žáci z 1. – 4. ročníku. I tento výcvik byl ukončen závody. 

Vědomostní soutěže Malá a následně i Velká Cirsiáda nabídla našim 
vybraným žákům možnost porovnat úroveň svých vědomostí s výkony 
stejně starých spolužáků z okolních škol.

Žáci  5.  ročníku  se  vydali  na  svoje  tradiční  jarní  expedice:  do 
Rakoveckého údolí či do údolí Malé Hané a do Rudice. Osmáci zase 
vyrazili  na  exkurzi  do  Brna,  kde  kromě  návštěvy  ISŠ  automobilní 
absolvovali  i  velice  zajímavou  prohlídku  tajného  bunkru  10-Z.  Děti
z první a druhé třídy měly okolo květnových svátků zatraktivněnou výuku 
přírodovědnou  vycházkou  a  návštěvou  divadla Radost.    Další  cesty 
našich žáků směřovaly v rámci výjezdních výchovně vzdělávacích akcí 
do měst Štramberk (6. – 7. tř.), Praha (8. – 9. tř.), Olomouc (3. – 4. tř.)
a Vyškov (1. – 2.tř.) a některé další. 

Ve  čtvrtek  16.  května  se  konala  poslední  Pohádková  škola  pro 
budoucí  prvňáčky.  Děti  si  ještě  jednou  přišly  spolu  se  svými  rodiči 
prohlédnout  prostory  školy  a  vyzkoušet  si  práci  pod  vedením  paní 
učitelky. 

Konečně  jsme se dočkali  dokončení  rekonstrukce a modernizace 
hřiště za školou. Po několikaměsíčním zpoždění byl nový běžecký ovál, 
doskočiště a workoutové hřiště předán k užívání. Tato nová chlouba 
školy byla slavnostně předvedena v sobotu 25. května na sportovním 
odpoledni pro veřejnost. 

Nejen v těchto prostorách, ale  i na školní zahradě a v parku před 
školou připravili 31. května deváťáci program pro děti z prvního stupně, 
zároveň proběhl i tematický den: den filmových hrdinů. Děti z tanečního 
kroužku  vystoupili  1.  června  na  akci  konané  u  příležitosti  MDD
v Senetářově a 22. června potom zpestřili svým vystoupením sportovní 
volejbalové odpoledne v Krásensku. 

Žáci  9.  ročníku  absolvovali  v  dubnu  přijímací  zkoušky  na  střední 
školy a byli  téměř všichni přijati na některou ze  tří vybraných škol  již
v prvním kole přijímacího  řízení. Přejeme našim absolventům hodně 
úspěchů při studiu na dalších stupních vzdělávání, všem žákům a jejich 
rodičům přejeme krásné letní dny.

Mgr. J. Kocmanová
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Základní a mateřská škola Podomí
Sílící sluneční paprsky a stoupající venkovní teploty avizují poslední 

čtvrtletí školního roku. Letošní výukové plány ve všech předmětech a ve 
všech ročnících již predikují  jen několik málo témat a na řadu přijdou 
opakování,  bilancování  a  revize  získaných  poznatků.  Výuka  je
v posledních dnech školního roku více než kdy jindy protkána výjezdními 
akcemi,  soutěžemi,  exkurzemi  či  terénní  výukou.  Ohlédnutí  za 
posledními  týdny  nabízí  pestrou  škálu  aktivit,  kterých  se  naši  žáci 
zúčastnili nebo mohli zúčastnit:

Ještě  v  březnu  se  ve  škole  konala  tradiční  a  oblíbená  Noc
s  Andersenem.  A  nejen  ve  škole!  Naši  žáci  měli  opět  možnost 
přenocovat z pátku 22. na sobotu 23. března kromě školních prostor 
také  v  krásenské  knihovně  a  v  Senetářově  (spolupráce  s  MŠ).  Pro 
všechny  nocležníky  byl  připraven  program  zaměřený  letos  na  knihy
a příběhy Eduarda Petišky.   

Na Zelený čtvrtek připravili žáci 7. ročníku pro veřejnost Velikonoční 
stezku. Vydařilo se počasí a účast byla hojná. Tento projekt byl podobně 
jako projekt 8. třídy na vybudování relaxačních zón v parku před školou
a některé další v minulosti realizované projekty financován z projektu 
Extra  třída z grantového titulu  IKAP.   Díky  tomu, že se naši žáci učí 
projektově:  vytyčují  si  cíl,  sestavují  plán,  sepisují  žádost,  dokládají 
veškerou  dokumentaci,  realizují  svůj  projekt  a  na  závěr  jej 
vyhodnocují…, získala naše škola jako jedna z prvních v republice titul 
„Podnikavá škola“.

Přímo u nás ve škole se v březnu konala pěvecká a v dubnu potom 
recitační soutěž. Obě byly veřejnosti přístupné a nejlepší zpěváci nás 
reprezentovali na Jedovnické kuňce.

Za dalšími soutěžemi jsme vyráželi do okolí. Osm našich plavců ze 2. 
– 5. ročníku se pokoušelo zabodovat na plaveckých závodech Sloupský 
vodník, všichni skončili přibližně uprostřed startovního pole. Sestavena 
byla také dvě družstva, aby naši školu reprezentovala na fotbalovém Mc 
Donald Cupu v Rousínově. V těžké konkurenci se žáci 1. – 3. ročníku 
probojovali na 4. místo, družstvo čtvrťáků a páťáků nakonec medailové 
pozice  také  neobsadilo,  ale  výkony  obou  našich  družstev  byly 
chvályhodné. Bohužel nám tentokrát nepřálo štěstí. 

Zato atletické závody O pohár rozhlasu ve Vyškově přinesly několik 
nových rekordů školy a dvě zlaté medaile pro naši školu: Mirek Matuška 
v běhu na 1500 m a Alex Pliska ve skoku dalekém. V konkurenci cca 10 
škol jsme se rozhodně neztratili. Mladší žáci (6. – 7. třída) skončili na 5. 
místě z 8 škol (3 104 b.), mladší žákyně 7. z 8 (3 092 b.), žáci (8. – 9. 
třída) byli 6. z 11 škol (4 932 b.) a žákyně (1 752 b.) poslední z 9 škol, 
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Skautský oddíl
Na začátku dubna jsme odjeli na dvě víkendové výpravy. Mladší jeli 

do Rychtářova, kde je přivítal Karlík a jeho továrna na čokoládu. Děti 
během víkendu poznaly továrnu, kde se setkali i s umpalumpy. Zahráli 
si spoustu her a za odměnu si mohli čokoládu i sami vyrobit.

Starší vyjeli o kousek dál, na jih do Mutěnic, kde je čekaly keltské 
oslavy slunovratu. Ráno si přivstali na východ slunce, pak už museli ale 
řešit  blížící  se  války,  ke  kterým  se  vázala  spousta  těžkých 
rozhodnutích. Po nich ale přišel zasloužený konec válek a s ním i konec 
výpravy.

V sobotu 11. května naše středisko pořádalo okresní kolo Závodu 
vlčat a světlušek. Soutěžilo v něm kolem 230 dětí, které plnily úkoly na 
devíti stanovištích kolem Rudice. Za náš oddíl soutěžily dvě družiny, 
které si odnesly krásné sedmé a osmé místo.

V  květnu  jsme  po  delší  pauze  po  několikáté  strávili  se  staršími 
skauty pracovní víkend ve Staré vodě. Letos to bylo výročí 30 let, co se 
tam skauti začali o  toto poutní místo starat a dvakrát  ročně se  tam 
scházejí a opravují zdejší kostel a přilehlý areál bývalého kláštera.

Uplynulý rok jsme zakončili v červnu závěrečnou oddílovkou. Vydali 
jsme se na cestu pěšky z Jedovnic lesy do Kotvrdovic a Senetářova. Po 
cestě  jsme  zavzpomínali,  co  jsme  na  tento  rok  zažili  nebo  si  ve 
scénkách předvedli navzájem, co se nám vybaví, když se řekne tábor. 
Na tábor letos jedeme v půlce července do Rakoveckého údolí, po pár 
letech zase společně, kluci i holky.

V  sobotu  15.  6.  jsme  také  pořádali  U  brány  v  Kotvrdovicích 
pohodový  turnaj  ve  volejbale.  Letos  se  ho  účastnili  3  družstva. 
Prvenství si obhájilo opět družstvo našich vedoucích. Budeme rádi, 
když se nám příští rok v sobotu 7. 6. 2025 přidáte.

Od září budeme začínat další skautský rok. Kdo by se k nám chtěl 
přidat,  tak  se  může  obracet  na  776607089  (Bára  Odehnalová).  
Scházíme se jednou týdně na schůzkách ve dvou družinách – klučičí, 
dívčí s dětmi od 2. třídy výše. 

V  říjnu pro  vás připravujeme opět  i  drakiádu  v Kotvrdovicích na 
letišti.

za skautský oddíl
Bára Odehnalová
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Usnesení ze zasedání zastupitelstva dne 15.4.2024
Zastupitelstvo obce Senetářov:

1] schvaluje program zasedání Zastupitelstva obce Senetářov
2] určuje zapisovatelkou zápisu o průběhu devatenáctého zasedání 

paní Magdu Vargovou a ověřovateli zápisu paní Moniku Šenkovou
a pana Romana Kyjovského.

3] schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2024
4] schvaluje  Kupní  smlouvu  mezi  Obcí  Senetářov  a  společností 

TLAMKA s.r.o. se sídlem Na Chmelnici 2409/52, Boskovice s cenou 
536 031,- Kč včetně DPH

5] schvaluje pronájem části budovy č.p. 118 o výměře 80m2za cenu 
240,- Kč/m2/rok panu Romanu Dvořáčkovi, bytem Krasová 119, a to 
od 1. května 2024 na dobu neurčitou s výpovědní lhůtou 3 měsíce

6] zplnomocňuje starostku obce Janu Sedlákovou k podpisu Smlouvy 
o  nájmu  prostor  sloužících  k  podnikání  mezi  Obcí  Senetářov
a panem Romanem Dvořáčkem, bytem Krasová 119, 679 06

7] schvaluje  pořádání  nočních  dětských  závodů  SDH  Senetářov
v termínu 22.06.2024 

8] souhlasí  s  pořádáním  soutěže  Hasičským  záchranným  sborem 
Jihomoravského kraje „O pohár Vysočiny“ v termínu 26.09.2024

9] schvaluje  pronájem  pozemku  parc.č.  123/56,  parc.č.  st.  255
a budovy č.p. 168 vše v k.ú. Senetářov ve výši 7 000,- Kč za účelem 
pořádání soutěže Hasičským záchranným sborem Jihomoravského 
kraje „O pohár Vysočiny“ v termínu 26.09.2024

10]schvaluje  komisi  na  výběr  zhotovitele  na  akci  Oprava  vnitřních 
prostor budovy obecního úřadu a dodávku kancelářského nábytku 
ve  složení  Jana  Sedláková,  Josef  Šenk,  Svatoslav  Jahoda
a náhradník Ondřej Ševčík.

Usnesení ze zasedání zastupitelstva dne 15.5.2024
Zastupitelstvo obce Senetářov:

1] schvaluje program zasedání Zastupitelstva obce Senetářov
2] určuje zapisovatelkou zápisu o průběhu dvacátého zasedání paní 

Magdu  Vargovou  a  ověřovateli  zápisu  pana  Antonína  Ševčíka
a pana Svatoslava Jahodu

3] schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2024
4] schvaluje  souhlas  s  celoročním  hospodařením  obce  Senetářov
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  Kopci 636, Jedovnice 636, 679 06, IČ 04904354
8] schvaluje Smlouvu o dílo   s panem Antonínem Malíkem, Bukovina 

65, IČ 029 97 657
9] schvaluje Smlouvu o dílo  s  panem  Jaroslavem Gricem  se sídlem 

Senetářov 42, 679 06 p. Jedovnice, IČ:  756 09 711
10]schvaluje výši úplaty za předškolní vzdělávání v Mateřské škole 

Senetářov, okres Blansko, příspěvkové organizace, Senetářov 74, 
679 06, ve výši 600,-Kč za měsíc, od školního roku 2024/2025  

11]schvaluje prodloužení nájmu nebytových prostor   Senetářov č.p. 
183,  parc.č.  st.  255  v  k.ú.  Senetářov  o  výměře  100m2,  v  ceně  
293,90 Kč/m2 pro  společnost   SYNCO METAL  s.r.o., U Lihovaru 
495  do 31.12.2024   

12]schvaluje  zřízení  termínovaného  účtu  s  indexovou  sazbou,  na 
částku  do  15  milionů  s  úročením  4,20%  na  dobu  6  měsíců  se 
společností Komerční banka a.s. se sídlem Na Příkopě 33 čp. 969, 
114 07, Praha 1

13]souhlasí  se  společným  nákupem  elektrické  energie  a  plynu  na 
Českomoravské  komoditní  burze  prostřednictvím  Sdružení 
místních samospráv ČR

14]schvaluje,  že  po  dobu  opravy  budovy  č.  p.  186  v  Senetářově
v  termínu  od  01.07.2024  do  30.09.2024,  nebude  pronajímatel 
Obec Senetářov  fakturovat nájemcům v areálu průmyslové zóny 
Senetářov strážní službu

15]schvaluje, že po dobu opravy budovy č. p. 186  v termínu od 01. 07. 
2024  do  30.09.2024  nebude  pronajímatel  Obec  Senetářov 
fakturovat  pronájem  budovy  č.p.  186,  parc.č.  st.  253  v  k.ú. 
Senetářov o výměře 16m2, společnosti WORKSTEEL s.r.o

     Svoz komunálního odpadu

Červenec: 5, 19                Srpen: 2, 16, 30                  Září: 13, 27
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a schvaluje  závěrečný účet obce Senetářov za rok 2023 bez výhrad
5] schvaluje  podání  žádosti  o  dotaci  z  programu  EFEKT  III, 

komponenty 2.2.2 Rekonstrukce veřejného osvětlení, výzvy č. NPO 
1/2022, případně do Modernizačního fondu opatření 6A: PUBGRID 
– Modernizace veřejných energetických soustav

6] schvaluje zpracování a podání žádosti o dotaci z programu EFEKT 
III,  komponenty  2.2.2  Rekonstrukce  veřejného  osvětlení,  výzvy
č. NPO 1/2022, případně do Modernizačního  fondu opatření 6A: 
PUBGRID  –  Modernizace  veřejných  energetických  soustav 
společností, společností Regionální rozvojová agentura Východní 
Moravy se sídlem: Tř. Tomáše Bati 5146, 760 01 Zlín  s nabídkovou 
cenou 134 915,-Kč včetně DPH

7] schvaluje komisi na výběr zhotovitele na akci   „Zhotovení podloží 
autobusové  čekárny  o  rozměru  1500x4500mm“  ve  složení  Jana 
Sedláková,  Josef  Šenk,  Svatoslav  Jahoda  a  náhradník  Ondřej 
Ševčík

8] schvaluje Smlouvu o dílo na akci „Oprava budovy Senetářov č.p. 
186, parc. č. st 253 v k. ú Senetářov“ se společností STAVKOM, 
spol. s.r.o. se sídlem Nádražní 1332/32, 678 01 Boskovice 

9] souhlasí s výkonem technického dozoru na akci „Oprava budovy 
Senetářov č.p. 186, parc. č. st 253 v k. ú   Senetářov“ s nejlevnější 
cenovou nabídkou 74 500,-Kč  včetně DPH  od Ing. Jana Brázdy, se 
sídlem Smetanova 4, Blansko 678 01

10]zamítá zpevnění a srovnání cesty parc.č. 1414 v k.ú. Senetářov.

Usnesení ze zasedání zastupitelstva dne 17.6.2024
Zastupitelstvo obce Senetářov:

1] schvaluje program zasedání Zastupitelstva obce Senetářov
2] určuje zapisovatelkou zápisu o průběhu jednadvacátého zasedání 

paní Magdu Vargovou a ověřovateli zápisu pana Ondřeje Ševčíka
a pana Josefa Šenka

3] schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského 
kraje č. JMK090193/24/OKH

4] schvaluje Smlouvu č. 5220300571 o poskytnutí podpory ze Státního 
fondu životního prostředí ČR

5] schvaluje  Smlouvu  o  dílo  s  Regionální  rozvojovou  agenturou 
Východní Moravy se sídlem tř. Tomáše Bati 5146, 760 01 Zlín

6] schvaluje Příkazní smlouvy č. 1/24 s ing. Janem Brázdou – Besta se 
sídlem 299/4, 678 01 Blansko, IČ 124086654

7] schvaluje Smlouvu o dílo s panem Viktorem Pernicou, se sídlem Na
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Všem jubilantům přejeme do dalších let hodně zdraví a spokojenosti.

Jubilanti 4 - 6 / 2024

Blahopřejeme !!!

    24.4.   Martin Ševčík č.p. 135

80 roků

Senetářovské listy duben – červen 2024, číslo 14, vydáno 28. června 2024. 
Periodický tisk územního samosprávného celku. Vychází 4 x ročně. V nákladu 
230 výtisků je dodáván zdarma do schránek domácností v Senetářově. Vydává 

Obec Senetářov, Senetářov 116, 679 06 Senetářov, IČO: 00637203, tel. 
516 442 424, e-mail: epodatelna@seznam.cz.  Evidenční číslo MK ČR E 24104.  

Za obsahovou správnost ručí autoři. Tiskové chyby vyhrazeny.

    29.3.2024   Božena Kuncová č. 76

    3.3.   Jan Šot č.p. 236

75 roků   21.4. Josef Pernica č.p. 130

  1.6. Františka Kolmačková č.p. 98

ČEST JEJÍ PAMÁTCE

    5.6.   Sára Vavrečková č.p. 33
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Rekonstrukce obecního úřadu

Od  druhé  poloviny  července  2024  je  naplánována  rozsáhlá 
rekonstrukce  budovy  obecního  úřadu.  Tato  renovace  zahrnuje 
kompletní  výměnu  podlah,  zábradlí,  výmalbu  a  obměnu  nábytku. 
Práce jsou plánovány do 15. září 2024.

Během této doby bude kancelář obecního úřadu uzavřena a běžný 
provoz  bude  omezen.  Úřední  hodiny  budou  probíhat  v  náhradních 
prostorách,  konkrétně  v  hasičské  zbrojnici.  Vstup  do  náhradní 
kanceláře  bude  z  boku  budovy,  vedle  muzea  perleťářství.  Úřední 
hodiny zde budou: 

pondělí 15:00 - 17:00 hodin
středa   09:00 - 11:00 hodin

V jinou dobu, pro případ naléhavých záležitostí, volejte:
starostka obce – Jana Sedláková – 776 893 163
místostarosta obce – Milan Musil – 777 238 662

V  případě  placení  poplatků,  změny  trvalého  pobytu,  ověření 
podpisu, výpisu z CzechPointu 
apod. volejte

účetní obce – Magda Vargová – 776 361 412.
Děkujeme za pochopení a trpělivost během této doby.

Hlášení rozhlasu do e-mailu
Informujeme občany o možnosti dostávat informace z hlášení místního 
rozhlasu e-mailem. Máte-li o tuto službu zájem, přihlaste se e-mailem, 
ve kterém vyjádříte souhlas se zasíláním těchto zpráv. E-mail zašlete 
na adresu obecního úřadu: obec@senetarov.cz, do předmětu zprávy 
uveďte ROZHLAS

Text  e-mailu: Souhlasím se  zasíláním  informací  prezentovaných
v  hlášení  místního  rozhlasu  obce  Senetářov  prostřednictvím
e-mailových zpráv. 

Po  obdržení  Vašeho  e-mailu,  Vám  obecní  úřad  zašle  potvrzení
a následně Vám budou odesílána textová hlášení při každém vysílání 
rozhlasu. Svůj souhlas můžete kdykoliv odvolat.


